
 

 

 

 

 
 

 Kraków,  09 grudnia 2021 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 prof. Jacek Majchrowski 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

mieszkańcy chcieliby uzyskać informację, dlaczego ze skrzyżowaniu al. Kijowskiej z ul. 

Wrocławską zniknęły sekundniki? Jakie merytoryczne przesłanki stały za ich 

demontażem? Nadmienię również, że w 2014 r. mieszkańcy zdecydowali w Budżecie 

Obywatelskim o montażu na głównych skrzyżowaniach tej formy dodatkowej informacji 

dla uczestników ruchu. Proszę o informację, jak wyglądała realizacja tego zadania? Gdzie 

zostały sekundniki zamontowane i ile z nich funkcjonuje nadal w Krakowie, zarówno z 

BO, jak i z innych źródeł finansowania. 

 

 

 

 Z poważaniem, 

 /-/ Łukasz Maślona 


